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В статье анализируется соотношение понятий «народовластие» и «публичная власть». Термин «публичная 
власть» употребляется в качестве родового, обобщающего понятия, объединяющего органы местного самоуправ-
ления и органы государственной власти. Рассуждая о двух уровнях публичной власти, государственной и муни-
ципальной, в статье акцентируется внимание на то, что они действуют одновременно, дополняют друг друга, обе-
спечивая ее единство, делается вывод о том, что в Российском государстве публичная власть совпадает с властью 
народа, с народовластием. 
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The article analyzes the correlation between the “rule of the people” and the “public government” concepts. 
The “public government” term is used as a generic, umbrella concept uniting local self-government and government 
authorities. The article describes two levels of public government, the state and municipal one, and focuses on the fact 
that they act simultaneously, supplement one another, ensuring the unity of the public government; the author arrives 
at a conclusion that in the Russian state the public government coincides with the power of the people, the rule of the 
people.
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